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10 otázek pro… Bohumíra Štědroně
Doc. JUDr. Ing. Bohumír Štědroň, Ph.D., LL.M., MBA je advokát, informatik a soudní znalec se
specializací na výpočetní techniku, počítačovou kriminalistiku, autorská práva a životní prostředí.
Působí jako člen rozkladové komise pro veřejné zakázky Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže,
vysokoškolský pedagog, člen pracovní komise Legislativní rady vlády pro soukromé právo.
Vystudoval Právnickou fakultu Univerzity Karlovy v Praze, Právnickou fakultu Curyšské univerzity
(Švýcarsko), informační technologie na Nottingham Trent University (Anglie), Fakultu životního
prostředí ČZU a v roce 2005 získal Diploma in European Union Law and Common Law z Cambridge
University (Anglie). Bohumír Štědroň je držitelem prestižního ocenění Právník roku 2010 pro obor
právo informačních technologií.

 
Jiná země pro výkon advokacie, výkon povolání?
Rád bych si vyzkoušel výkon advokacie v nějaké anglosaské jurisdikci, ideálně v New Yorku v USA.

Kdybyste nebyl právníkem, čím byste byl?
Lékařem, je to povolání, ke kterému mám velký obdiv.
 
Nevýhody vašeho povolání?
Stres, zodpovědnost, klientovi musíte být v podstatě 24 hodin k dispozici. 

Jaký byl Váš nejhorší den v práci?
První den v práci jsem v zasedačce zakopl a polil čajem stěnu. Myslel jsem si, že mě asi hned
vyhodí…

Zážitek z praxe, který Vám nejvíce utkvěl v paměti?
Když mě v Curychu pozval prof. Randa (pravnuk prof. Antonína Randy – spoluzakladatele české
nauky občanského práva) na oběd a vedle nás seděl pan Tomáš Baťa.

Největší dosavadní úspěch?
Vztah s mojí přítelkyní.

Kdo na Vás měl ve Vašem profesním životě největší vliv?
Prof. Dr. Dr.h.c. Jan S. Kruliš-Randa, emeritní profesor Univerzity v Curychu

Proč jste se rozhodl stát se právníkem? A co byste poradil lidem, kteří by rádi vstoupili do
právních vod.
Protože mi nevyšlo stát se astronautem a právničina mi přišla nejpodobnější.
Lidem, co by rádi vstoupili do právních vod, bych poradil, aby to nedělali, už je nás beztak moc a
klientů je stále stejně.

Jak si vyčistit hlavu?
V přírodě a bez lidí.

Nesplněný sen?



Vždycky jsem chtěl být astronautem.
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